



DY-HP 手推式预标线机 Hand-push Pre-marker



If pre-marking by vehicle before the road marking, the cost of the vehicle input is usually high. Also, the marking work is often affected because of the pre-marker's not timely in place. DAYU brand hand-push pre-marker can mark the pre-marking freely according to the requirements of construction and can accomplish 1~4 lines independently, which greatly improves the construction efficiency.

- ◆1. The pre-marking device: Equipped with two working arms with road wheels, from which the pre-marking width can be freely adjusted; it can mark 1~4 pre-markings according to the construction requirements and the field conditions.
- ◆2. Chassis: A firm welded frame; its surface has been chrome-plated or sprayed with corrosion resistant coating; equipped with imported high-speed bearing which ensures the whole machine running lighter and more convenient.
- ◆3. Rubber wheel: The left and right wheels are gas-filled pressure resistant vacuum wheels, whose diameters are 440mm; the directional wheel is special, natural modified, abrasion-resistant rubber wheels, whose diameter is 190mm.
- ◆4. Directional device: The lockable single wheel ensures operating road marking machine in straight line or turning freely.
- ◆5. Handle bar: Personalized design conforming to the requirements of the human body mechanics; the height can be freely adjusted according to the operator's needs.
- ◆6. Guide rod: can be freely adjusted to up, down, left or right.
- ◆7. Size & weight: 1445mm (L) × 700mm (W) × 1320mm (H) • 100kg

标线前，采用汽车施划预标线，车辆投入费用高，且标线作业常常会因预标线车不能及时到位而影响标线作业。大予牌手推式预标线机可根据标线需要随时施划预标线。该机在标线前可同时独立完成一至四条预标线作业，成倍提高施工效率。

- ◆1.预标线装置：配两个可自由调整预标线宽度带行走轮的工作臂，可根据施工要求和现场条件选择标划1至4条预标线。
- ◆2.底盘：坚固焊接框架，表面经镀铬或抗腐蚀喷涂处理，配置高速型进口轴承，保证整机更轻盈、更灵便。
- ◆3.胶轮：左右主轮为充气式耐压真空轮，轮直径为440mm；定向轮为特制耐磨天然改性橡胶轮，轮直径为190mm。
- ◆4.定向器：可锁定单轮的定向装置，确保划线机沿直线定向或弯道转向自如。
- ◆5.车把：符合人体工程要求的个性化设计，高度可根据操作者需要调整。
- ◆6.导向杆：可自如实施起落控制的镀铬装置，上、下、左、右调整便利，施工时导向准确。
- ◆7.外形尺寸·整机重量：1445mm（长）x 700mm（宽）x 1320mm（高）· 100kg。

